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Yiqi Yao 

Shenzhen 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Media and entertainment 

◼ Intellectual property 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Yao specializes in IP litigation, transactions, and compliance.  Her practice encompasses 

trademark litigation, unfair competition litigation, copyright litigation, domain name disputes, game 

litigation, and standard-essential patent litigation.  She also advises clients on non-contentious 

matters including general IP compliance, AIGC product and open-source software compliance, IP 

licensing and transfers, IP due diligence, strategic brand protection, productions in the film and 

television industry, and artist agency. 

EDUCATION 
Ms. Yao received both a Juris Master degree in Chinese law and a Juris Doctor degree in U.S. law 

from Peking University in 2021.  Prior to that, she received a Bachelor of Arts degree from Sichuan 

International Studies University in 2015. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English 
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姚奕淇 

深圳 

 

 

业务领域 

◼ 传媒娱乐 

◼ 知识产权 

工作经历 

姚奕淇律师的主要执业领域为知识产权诉讼、交易及合规，业务范围涉及商标诉讼、不正当

竞争诉讼、著作权诉讼、域名诉讼、游戏诉讼、标准必要专利诉讼， 并就一般知识产权事务

合规、AIGC  产品及开源软件合规、知识产权许可与转让、知识产权尽职调查、品牌战略保

护、综艺影视项目制作与发行、艺人经纪等非诉业务提供法律咨询服务。 

教育背景 

姚奕淇律师于 2021 年毕业于北京大学，获得中国法法律硕士及美国法 J.D.学位；于 2015 年

毕业于四川外国语大学，获得文学学士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

工作语言 

中文、英文 


